
Sprawozdanie z prac Komisji DBiPP Luty 2021

Komisja w miesiącu lutym spotkała się dwa razy :4 i 18 02 2021.
Pierwsze spotkanie wyjazdowe miało na celu wizyty w gminnych oddziałach OSP wraz z 
pracownikami Urzędu sprawdzając stan techniczny budynków oraz zapoznanie się z naglącymi 
problemami jednostek na terenie Gminy. Kontynuacją działań z 4.02 było posiedzenie komisji w 
trybie stacjonarnym 18.02.2021 ,gdzie szczegółowo omawiano problematykę działań PSP i OSP na 
terenie Kątów Wrocławskich. Był to główny punkt obrad komisji. Oprócz wymienionego punktu 
komisja obradowała  następujące zagadnienia:

1.Raport  z  konsultacji  społecznych  w  przedmiocie  ,,Strategii  Rozwoju  Gminy  Kąty
Wrocławskie na lata 2021-2027''
2.Spotkanie z pełnomocnikiem ds. zarządzania kryzysowego.
3.Analiza ciągów komunikacyjnych Smolca,Kątów Wrocławskich ,Gniechowic.

            4.Sprawy różne ,opiniowanie uchwał i wolne wnioski
18.02.2021 komisja gościła przedstawicieli PSP i czterech OSP zapoznając się z działaniami 
jednostek ,stanem osobowym i technicznym pojazdów będących na stanie jednostek. Zapoznano się
z wnioskami do budżetu,omówiono planowane inwestycje i zakupy na terenach OSP  przez ZGM w
2021 oraz problematykę działań jednostek. Ostatnim tematem tego zagadnienia była prezentacja 
przez Burmistrza koncepcji utworzenia głównej bazy pożarniczo-ratowniczej na terenie Kątów 
Wrocławskich.
Kolejnym punktem było zapoznanie się z raportem z pierwszego etapu konsultacji społecznych w 
przedmiocie „Strategii rozwoju Gminy Kąty Wrocławskie na lata 2021-2027” w zagadnieniach 
dotyczących spraw komisji. Głównymi wnioskami z analizy dokumentu były opracowanie i 
wdrożenie gminnego programu rozwoju infrastruktury drogowej oraz dalszy,wielowymiarowy 
rozwój komunikacji publicznej łączącej gminę z Wrocławiem, zarówno autobusowej, jak i 
kolejowej.
Następnie komisja gościła przedstawicieli miejscowości Zabrodzie, którzy przedstawili swój punkt 
widzenia w sprawie rozpoczętych rozmów nad inwestycją budowy drogi 2026D z Nowej Wsi 
Wrocławskiej do Zabrodzia. Poruszyli problem zwiększenia ruchu kołowego przez wioskę w 
momencie wybudowania drogi oraz możliwość wykonanie koncepcji alternatywnych połączeń z 
Wrocławiem poza terenem wioski. Temat będzie kontynuowany na komisji w miesiącu marcu, 
gdzie zostali zaproszeni zarządcy drogi oraz radni powiatowi.
Komisja zaopiniowała lokalizację nowych mierników prędkości na terenie Gminy w 2021.
Są to:
Skałka  ul. Łąkowa                                                 
Samotwór  ul. Główna          
Sośnica
Cesarzowice do analizy miejsca usadowienia miernika 
Komisja zapoznała się z następującymi dokumentami i pismami:
-koncepcję projektu stałej organizacji ruchu dla al. Konwaliowej w m. Mokronos Górny,
-pisma z Wydziału Dróg i Transportu dot. koncepcji przebudowy drogi wojewódzkiej nr 347 oraz  
wykonania dokumentacji projektowej dla budowy ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi 
wojewódzkiej
nr 362 przy ul. Mireckiego w m. Kąty Wrocławskie.
-pisma kierowanego przez Burmistrza MiG do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.
-pismo mieszkańca o utrzymanie ul ładnej w Smolcu
- pismo kierowane do Starostwa w sprawie naprawy pobocza drogi 1950D. 
-informację na temat przebudowy wiaduktu drogowego w m. Ślęza. 
-pismo DSDiK w sprawie złożonych wniosków do "Programu Infrastruktury Drogowej" w 2021 
roku.



-pismo DSDiK w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 362  w m Kąty Wrocławskie na 
odcinku ul. Mireckiego do skrzyżowania z ul. Imbirową do przejazdu kolejowego w zakresie 
budowy ścieżki pieszo-rowerowej wraz z odwodnieniem.
-pismo kierowane do firmy Turpis  Sp. zo.o. S.K. w sprawie utrzymania porządku.
-pismo dotyczące procedury związane z bezdomnymi, rannymi oraz martwymi zwierzętami 
-pismo Komendy Miejskiej Policji dotyczące działań kontrolnych  w Krzeptowie. 
-pismo Wojewody Dolnośląskiego dotyczące postępowania nadzorczego wobec uchwały Rady 
Powiatu w sprawie drogi 370
-skarga gminy Kąty Wrocławskie na uchwałę Rady Powiatu  w sprawie pozbawienia drogi relacji 
Smolec - Mokronos Dolny  kategorii drogi powiatowej.
-założenia do opracowania koncepcji przebudowy układu komunikacyjnego w m. Jaszkotle

Komisja opiniowała uchwały:
1.W sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Krzeptów -opinia jednogłośnie pozytywna          
2.W sprawie przejęcia przez Burmistrza MiG Kąty Wr. Zadania zarządzania odcinkami publicznych
dróg powiatowych w zakresie pełnienia funkcji inwestora oraz udzielenia pomocy rzeczowej 
Powiatowi Wrocławskiemu -opinia pozytywna 7-za,1-wstrzymujący

Komisja opiniowała również wniosek wydziału dróg i transportu dotyczący :
wykonania koncepcji przebudowy drogi wojewódzkiej nr 347 w m. Jaszkotle oraz wykonanie 
dokumentacji dla budowy ścieżki pieszo-rowerowej na drodze 362 przy ul. Mireckiego w Kątach 
Wrocławskich. 7-za,1-wstrzymujący.

Ostatnim punktem była kolejna dyskusja na temat tworzenia wieloletniego planu inwestycyjnego w 
zakresie budowy i remontów dróg na następne lata. Wytyczne do tworzenia planu, założenia, 
priorytety drogowe to zadanie dla członków komisji i radnych gminy na następne posiedzenia 
komisji. 
Na tym zakończono obrady komisji i zaplanowano następne spotkanie na 18.03.2021.
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